
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 20.06.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

Znak: BR.0002.10.2022 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 19.05.2022 roku odbyło się uroczyste otwarcie inwestycji farmy fotowoltaicznej 

realizowanej przez spółkę Polenergia. W spotkaniu Radę Miejską reprezentowali radni: Pan 

Wojciech Szefner, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Jan Rerus. 

2. W dniu 25.05.2022 roku odbyło się w Cigacicach spotkanie konsultacyjne Strategia Rozwoju 

Gminy Sulechów do 2030 roku. W spotkaniu Radę Miejską reprezentował I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

3. W dniu 27.05.2022 odbyło się spotkanie ze Starostą Zielonogórskim Panem Krzysztofem 

Romankiewiczem w sprawie apelu Rady Miejskiej w sprawie rozszerzenia zakresu działalności 

oraz struktury Komisariatu Policji z siedzibą w Sulechowie. W spotkaniu Radę Miejską 

reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radny Pan Piotr 

Miszkiewicz. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. W dniu 27.05.2022 odbył się w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Sulechowie Festiwal Zawodów. W spotkaniu Radę Miejską reprezentował Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski.  

5. W dniu 27.05.2022 odbyło się uroczyste otwarcie nowego budynku Nadleśnictwa Sulechów 

przy ulicy Bankowej 2 w Sulechowie. W uroczystościach Radę Miejską reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski. 

6. W dniu 30.05.2022 odbyło się spotkanie z władzami spółki komunalnej Supekom w sprawie 

zasad nieodpłatnego przejmowania przez SPK Supekom Sp. z o.o. odcinków sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych wybudowanych przez podmioty prywatne. W spotkaniu 

udział wzięli radni: Pan Sebastian Różycki, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Wiesław Kołakowski, Pan Przemysław Pokład, Pan Stanisław Kaczmar, Pan Przemysław 

Pokład, Pan Roman Wilczyński.  

7. W dniu 02.06.2022 roku w Bibliotece Publicznej Gminy Sulechów Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski wziął udział w czytaniu bajek dzieciom uczęszczającym 

do jednego z przedszkoli z terenu Gminy Sulechów. W podobnym spotkaniu uczestniczył także 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

8. W dniu 02.06.2022 roku odbyły się w Sulechowskim Zborze konsultacje Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego Zielonogórsko – Nowosolskiego Obszaru Funkcjonalnego. W spotkaniu Radę 

Miejską reprezentował I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

9. W dniu 03.06.2022 roku odbyła się zorganizowana przez OSiR XVII Przedszkoolimpiada, 

W spotkaniu Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz radni Pan Piotr Bodnar, Pan Wojciech Szefner, Pan Miłosz Brodzikowski, Pan 

Piotr Miszkiewicz, Pani Izabela Wojewoda 

10. W dniu 10.06.2022 w Zielonej Górze odbyły się konsultacje projektu „Regionalnego 

Programu Rozwoju Transportu Województwa Lubuskiego z prognozą rozwoju do roku 2030”. 

W spotkaniu Radę Miejską reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

11. W dniu 10.06.2022 w sali sportowej w Trzebiechowie odbiło się spotkanie przedstawicieli 

Gmin Trzebiechów, Sulechów i Bojadła z przedstawicielami Sejmiku Województwa 

Lubuskiego w sprawie w sprawie przebudowy i rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 278 na 

odcinku Sulechów – Konotop. Na spotkaniu Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni 

Pan Wojciech Szefner, Pan Miłosz Brodzikowski, Pan Piotr Miszkiewicz, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Czesław Grzeszyński.  

12. W dniu 20.06.2022 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Jan Rerus, Pan Wojciech Szefner, Pan 

Sebastian Różycki, Pan Stanisław Kaczmar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Wniosek Pani Sołtys Sołectwa Okunin w sprawie przystanku autobusowego. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 

2. Koncepcję zagospodarowania terenu - SIM Sulechów na terenie dawnego tartaku. Koncepcję 

przekazałem Państwu Radnym. 

3. Wniosek mieszkańców Sulechowa o rewitalizację boiska. Wniosek przekazałem Państwu 

Radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek mieszkańca miejscowości Kije w sprawie 

drogi. Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

5. Pismo mieszkańców ulicy Sportowej w sprawie ustawienia znaku drogowego. Pismo 

przekazałem Przewodniczącemu Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska w celu 

wydania opinii. 

6. Pismo do Komisji Do Spraw Wsi w sprawie wytypowani rolnika zasłużonego dla rolnictwa 

oraz najbardziej aktywnego sołtysa. Pismo przekazałem Przewodniczącemu Komisji Do Spraw 

Wsi. 

7. Raport o stanie gminy. Raport przekazałem Państwu Radnym oraz poleciłem opublikować 

w Biuletynie Informacji Publicznej wraz z informacją dla mieszkańców na temat debaty. 

8. Informacja w sprawie sytuacji finansowej i kadrowej SP ZOZ w Sulechowie. Informację 

przekazałem Państwu Radnym. 

9. Odpowiedź na interpelację nr 8/2022 Radnego Sebastiana Różyckiego. Odpowiedź 

przekazałem Panu Radnemu oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

10. Informacja dotycząca funkcjonowania CUW. Informację przekazałem Przewodniczącemu 

Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

11. Apel Rady Miejskiej w Babimoście w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa publicznego na 

terenie Gminy Babimost. Apel przekazałem Państwu Radnym. 

12. Wniosek mieszkańca o interwencję w sprawie rowu nr R138 w Górkach Małych. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 

13. Dwa wnioski mieszkańców o zmianę przeznaczenia gruntów. Wnioski przekazałem 

Państwu Radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. Odpowiedź Burmistrza 

w tych sprawach także przekazałem Państwu Radnym. 

14. Projekt umowy do przetargu na usługę odbioru, transportu i zagospodarowania odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych na obszarze gminy Sulechów. Projekt 

przekazałem Państwu Radnym. 

15. Stanowisko merytoryczne Burmistrza Sulechowa dotyczące petycji w sprawie zmiany 

programu ochrony powietrza. Stanowisko przekazałem Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz Państwu Radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

16. Pismo mieszkańców ulicy Kwiatowej w sprawie ustawienia znaku drogowego. Pismo 

przekazałem Przewodniczącemu Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska w celu 

wydania opinii. 

17. Ankieta dot. strategii rozwoju gminy. Ankietę przekazałem Państwu Radnym oraz 

poleciłem opublikować na profilu Facebook Rady Miejskiej. 

18. Stanowisko Gmin Bojadła, Sulechów oraz Trzebiechów w sprawie drogi wojewódzkiej nr 

278. Stanowisko przekazałem Państwu Radnym. 

19. Interpelacja radnego Wojciecha Szefnera. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z 

prośbą o udzielenie odpowiedzi oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

20. Zapytanie radnego Wojciecha Szefnera. Zapytanie przekazałem Panu Burmistrzowi z 

prośbą o udzielenie odpowiedzi oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

21. Stanowisko Komendanta Wojewódzkiego Policji w sprawie apelu Rady Miejskiej w 

Sulechowie. Stanowisko przekazałem Państwu Radnym. 

22. Wnioski do komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. Szereg wniosków 

przekazanych przez Pana Burmistrza, przekazałem Przewodniczącemu Komisji oraz Państwu 

Radnym do wiadomości. 

23. Interpelacja Poselska w sprawie zakresu działania oraz struktury Komisariatu Policji w 

Sulechowie. Interpelację Pani Poseł Krystyny Sibińskiej przekazałem do wiadomości Państwa 

Radnych. 

24. Wniosek o zmianę mpzp firmy Agrocoop. Wniosek przekazałem do wiadomości Państwu 

Radnym. 

25. Odpowiedzi dyrektor SP ZOZ na zapytania Radnej Krystyny Jagodzińskiej-Kochaniak. 

Odpowiedź przekazałem Pani Radnej oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

               Pan Radosław Murkowski 


